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Geachte leden van de raad, 

 

Afgelopen week heeft u een brief ontvangen van de Stichting WKO Weideveld (d.d. 6 december 2021). 

Hierin zegt de Stichting het vertrouwen in het College van burgemeester en wethouders op inzake het 

dossier “WKO Weideveld” en wordt aan de verantwoordelijk wethouder een ultimatum gesteld. 

Daarnaast stelt de Stichting te overwegen al haar activiteiten richting de gemeente in dit dossier neer 

te gaan leggen. 

 

Als College voelen wij ons genoodzaakt hierop naar u te reageren. 

 

Allereerst zijn wij van mening dat een Stichting niet zomaar een ultimatum kan stellen richting een 

wethouder en/of College. Als gemeente zijn we druk doende om aan de hand van het tussen Eteck en 

de gemeente gesloten contract beweging te krijgen in het al (te) lang niet goed functionerende WKO 

systeem in Weideveld. De routekaart langs welke weg we dit willen bereiken hebben we afgelopen 1 

december met u gedeeld in de openbare inspreek/presentatie-raad. 

 

De Stichting stelt in hun schrijven naar u dat de bewoners niet als partij gezien worden in dit proces. 

Uiteraard is dit feitelijk onjuist aangezien ál onze inspanningen erop gericht zijn om Eteck te bewegen 

een beter functionerend systeem en bijbehorende dienstverlening aan de bewoners te gaan bieden. Dit 

doen wij voor alle op dit WKO systeem aangesloten inwoners. De juridische weg om deze gewenste 

beweging in te gaan zetten/vast te houden is gebaseerd op het contract tussen de gemeente en Eteck. 

 

Het laat onverlet dat wij als College onze eigen route kiezen om de gewenste beweging voor de 

bewoners te bewerkstelligen. Het veto wat de Stichting wenst op onderdelen hiervan is dan ook niet 

mogelijk en ook niet wenselijk. De eventuele contractuele verduidelijkingen/aanscherpingen die we 

nastreven zullen altijd in het belang van de bewoners gemaakt worden en te nimmer een slechtere 

situatie opleveren voor hen dan het nu voorliggende, en te handhaven, contract.  

 

Als College hebben we op 16 november 2021 besloten dat bij eventueel gewenste verduidelijkingen op 

het vigerende contract wij deze zullen voorleggen aan de Stichting en mogelijk andere bewoners die 

willen meekijken en/of meedenken hierover. Samen slimmer zijn is hier de vader van de gedachte. 

Ook heeft het College besloten dat zij bij meningsverschillen over eventuele contractverduidelijkingen 

uiteindelijk een doorslaggevende stem heeft. Het is tenslotte een contract tussen Eteck en de 

gemeente, waarbij de gemeentelijke afwegingen geheel in het teken staan van het belang van haar 

inwoners. 

 

Uiteraard willen we bewoners en daarmee ook de Stichting WKO Weideveld de juiste rol en positie 

geven in dit proces. We doen dit tenslotte voor hen. Om zorgvuldig te handelen en in beeld te hebben 

of er in die zin ook contractuele verplichtingen met anderen dan onze contractpartner Eteck zijn 

afgesproken, hebben we La Gro Advocaten geconsulteerd. Dit met de vraag of er enige juridische 

verplichting ligt in het geven van een doorslaggevende stem aan de Stichting WKO en/of de bewoners 
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als het gaat om het fiatteren van een mogelijk contractaanpassing van het contract tussen Eteck en de 

gemeente en/of het goedkeuren van onderzoek uitvragen en eindrapportages.  

 

Op dit moment is La Gro Advocaten doende om hier éénduidige duidelijkheid in te gaan geven. Naast 

de altijd aanwezige morele wens om met de Stichting WKO en alle aangesloten bewoners immer 

eventuele aanscherpingen/aanpassingen van het contract van de gemeente met Eteck te bespreken, is 

een consultatie over een (niet voorziene) eventuele aanpassing betrekking hebbende op het 

kostenkader, zoals opgenomen in de Overeenkomst Energievoorziening Weideveld, niet meer dan 

logisch. Of bij een verschil van inzichten op dit aspect van het kostenkader er een veto zou moeten zijn 

bij de Stichting WKO en de aangesloten bewoners wordt nader uitgezocht. Ter verduidelijking ligt het 

in de lijn der verwachting dat eventueel gewenste aanscherpingen echter niet op het vlak van het 

kostenkader liggen, maar meer in het verduidelijken en aanscherpen van de minimale prestatie-eisen 

van het WKO systeem op zich. Wij zullen als gemeente immer de communicatie en afstemming 

opzoeken. Zoals al gezegd “we doen dit voor onze bewoners”. 

 

U kunt ervanuit gaan dat wij vanuit het procesmanagement ook in gesprek zijn met Eteck om de op de 

bewonersavond geventileerde mening van Eteck dat het systeem nu naar behoren functioneert te 

corrigeren. Op deze bewonersavond waren 12 huishoudens ingelogd van de totaal 143 aangesloten 

woningen.  

 

Conform de gepresenteerde routekaart zijn wij voornemens om het functioneren van het systeem in 

het veld te gaan laten onderzoeken. Met minnelijke toestemming van Eteck of anders gerechtelijk 

afgedwongen. Onderdeel van de routekaart is ook om de elementen waarop het systeem onderzocht 

gaat worden, in overleg met de Stichting WKO te gaan bepalen. Hiertoe zijn wij nu in gesprek met een 

bureau wat in samenspraak met De Stichting WKO is geselecteerd. Aan de Stichting is gevraagd om 

met dit bureau mee te denken over deze uitvraag. Op dit moment wordt echter aangegeven dat zij 

overweegt om al haar activiteiten richting de gemeente in dit dossier neer te gaan leggen.  

 

Naast het “gebruik maken van elkaars kennis” zijn we als gemeente ook doende om Eteck duidelijkheid 

en openheid te gaan laten geven over het kostenkader. Dit aangezien daar vanuit de Stichting nog 

vragen over zijn en de antwoorden vanuit Eteck daarin ontbreken. 

 

Al met al delen wij het geschetste beeld van De Stichting WKO Weideveld niet dat de bewoners in dit 

proces buiten spel staan en dat wij als gemeente een koers varen waarin niet met elkaar afgestemd 

wordt. Wel heeft eenieder zijn/haar rol en pakken wij als College de rol in het bewaken van het 

contract wat wij met Eteck hebben en zodoende de gewenste kwaliteit van de dienstverlening door 

Eteck aan de betrokken inwoners.  

 

Hierin hebben wij aan u de routekaart geschetst waarmee wij menen de snelste weg van de minste 

weerstand gevonden te hebben naar een oplossing voor onze 143 huishoudens in Weideveld. Het moge 

duidelijk zijn dat de weerstand en oppositie in de wijk met de daarbij telkens weer te voeren discussies 

in uw Raad, de aandacht en processturingstijd afleiden van het daadwerkelijk in beweging brengen van 

partijen naar de oplossing. 

 

Als het College, de Raad en de bewoners samen achter de te nemen stappen richting de oplossing 

gaan staan ontstaat de versnelling naar de oplossing: samen sterker in een convergerend proces. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Bodegraven-Reeuwijk, 

 

De secretaris a.i., De burgemeester, 

  

 

 

mw. L. Keijzers  mr. F.D. van Heijningen 

 


